



الجمعية البرلمانية الآسيوية

الأمين العام

الرقم: SG/2022/26

التاريخ: 11 نيسان/أبريل 2022

إلى: جميع رؤساء البرلمانات الأعضاء في الجمعية البرلمانية الآسيوية

معاليكم،

أكتب لكم بالإشارة إلى مراسلاتي السابقة بشأن عزم الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية على عقد اجتماع افتراضي بعنوان "المنتدى البرلماني المعني بالتعاون في مجال البحوث والمكتبات". إن الفعالية التي ستعقد في 17 أيار/مايو 2022، هي للاحتفال بالذكرى السنوية الـ15 للجمعية البرلمانية الآسيوية، وسعيًا إلى إعطاء الزخم للنهوض بأهداف الدبلوماسية البرلمانية ضمن إطار التعاون الآسيوي.

ويضم المشاركون في هذا المنتدى مجموعات من البحوث، والأقران من البلدان الأعضاء في الجمعية البرلمانية الآسيوية الذين حققوا سجلاً جيداً من الخبرات في مختلف عمليات سنّ القانون، وكذلك، المشاركة في مجالات بحوث أخرى مماثلة ترتبط بالأبعاد البرلمانية للتعاون الدولي.

وفي ضوء ما تقدم، أرفق إليكم نسخة عن استمارة التسجيل، ومشروع جدول الأعمال، مع مذكرة توضيحية للاجتماع. يُطلب منكم التعريف عن الهيئة/الشخص الذي يمثل منظماتكم الكريمة مع الخيار من إحدى الجلسات الثلاث التي يود ممثلكم مشاركة وجهة نظره/ها فيها معنا.

وشكراً مقدماً على أي تعاون يمكنكم تقديمه لجعل اجتماعنا منتدى تفاعلياً لتبادل الآراء.

وسيتم إرسال جميع المعلومات اللازمة الأخرى في وقت لاحق.

مع أطيب التمنيات

محمد رضا مجيدي

الأمين العام

رقم 4، شارع غولها، شارع مجاهدين اسلام، رمز البريد: 1154947411

طهران - الجمهورية الإسلامية الإيرانية

الهاتف: 7-009821-33517406، الفاكس: 009821-33517408

www.asianparliament.org secretariat@asianparliament.org



Asian Parliamentary Assembly

Secretary-General



No. SG/2022/26

Date: 11 April 2022

To : All the Speakers of APA Member Parliaments

Excellency,

I am writing with reference to my previous communications concerning APA Secretariat's intention to convene a virtual meeting under the title of "Parliamentary Forum on Research and Library Cooperation". This event, which will take place on May 17, 2022, is an attempt to mark 15th anniversary of the Asian Parliamentary Assembly and in a bid to give an impetus to the advancement of the objectives of parliamentary diplomacy within the framework of Asian Cooperation.

Participants at this Forum comprise research clusters and peers from the APA Member Countries who have registered a good record of experiences in various law-making process as well as involvement in such other research fields related to parliamentary dimensions of international cooperation.

In light of the foregoing, I hereby attach a copy of the Registration Form, draft agenda together with the concept Note of the meeting. It is kindly requested to duly introduce the entity/person representing your concerned organization along with the choice of any of the three sessions in which your representative is interested to share his/her perspective with us.

Thank you in advance for any cooperation you may render to make our meeting an interactive forum for exchange of views.

All other necessary information will be forwarded subsequently.

Best Regards

Mohammad Reza Majidi
Secretary General